
Kjære medlemmer av Furuset Vel
Styret i Furuset Vel avholder årsmøte
mandag 20. mars, kl. 18.00 på Furusetheimen.
 
Dagsorden
1. Valg av dirigent
2. Valg av medlemmer til å undertegne protokollen
3. Årsberetning for 2022 (vedlegg). 
4. Regnskap for 2022 (vedlegg)
5. Kontingent for 2023.  

Styret foreslår uendret kontingent for 2023, kr 250,-.
6. Budsjett for 2023 (vedlegg)
7. Lovbestemte valg

Temainnslag etter årsmøtet
Jostein Berger Meisdalen, Prosjekteringsleder arealplan og planprosess  
i Bane NOR orienterer om utbyggingsplaner for Grorud stasjon.

• Stasjonen skal være universelt utformet
• Ny plattform gir behov for en ny atkomst
• Øke frekvensen til seks tog i timen
• Beholde mye av dagens spor, men spor 1 vil ikke lengre ha persontrafikk
• Dimensjonerende toglengde for godstog: minimum 740 meter

Kaffe og kringle vil bli servert under møtet.

Vel møtt!

Med vennlig hilsen  
Styret i Furuset Vel

Innkalling til Årsmøte 
og medlemsmøte i Furuset Vel

Jostein Berger Meisdalen.

Årsmøte



Årsmøtet 2021 
Tema på medlemsmøtet for 
årsmøtet i fjor var: 
Eivind Bøe Johannessen, daglig 
leder i Furuset Utvikling og 
administrerende direktør i Wahl 
Eiendom, redegjorde for Furuset 
Utviklings planer for utvikling av 
områdene rundt Furuset senter, 
sentralt på Furuset. 

Selskapet har en langsiktig 
eierskapshorisont og arbeider 
etter samme mål som Områdeløft 

Furuset, i samarbeid med naboer, 
Bydel Alna, Oslo kommune og 
lokalt næringsliv. 

Wahl Eiendom eier Furuset 
Utvikling sammen med Linstow og 
Lerka Eiendom.

Antall medlemmer pr. 31.12.22
Furuset Vel hadde ved årsskiftet 
2022/23 150 medlemmer, 
herav tre æresmedlemmer. Tre 
borettslag/ stiftelser/ sameier 
er tilsluttet. Det har i alt vært 

avholdt åtte styremøter i 2022. 
Furuset Vel står kollektivt tilsluttet 
Foreningen for kunnskap og 
kultur i Groruddalen, Østmarkas 
venner, Alnaelvas venner og 
Groruddalen Miljøforum. Videre 
er vi tilknyttet Oslo Velforbund, 
tidligere “Kontaktutvalget for 
Velforeninger i Oslo”, Vellenes 
Fellesorganisasjon og Norges 
Bingo- og Lotteriforbund.

Økonomien 
Økonomien i Furuset Vel 

Furuset Vels virksomhet
i 2022
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er sunn. Utleie av velhuset, 
leie fra to faste leietakere og 
medlemskontingenten utgjør 
basis for vellets økonomi. 
På grunn av pandemien har 
inntektene fra utleie vært lavere 
enn normalt. Innbetalingen 
av medlemskontingenten har 
dessverre også vært mangelfull. 
Det kan ha sammenheng med 
at vi har gått over til å sende 
ut medlemsfakturaer på e-post 
gjennom Styreweb. Vi vurderer 
derfor mer tradisjonelle og 
«analoge» tiltak for å nå alle. 

Kontraktene med faste leietagere 
i leiligheten og i musikkrommet er 
som tidligere. Ny leietager var på 
plass i leiligheten fra februar 2022. 

Vi i styret er opptatt av at det skal 
bli flere medlemmer i Furuset Vel. 
Verv gjerne en venn eller nabo. 

Utleie av Furusetheimen
Solglimt Catering & Crew AS har 
ansvaret for alt det praktiske 
rundt utleien av Furusetheimen. 
Furusetheimen skal fortsatt 
brukes som et velhus, det vil si 
som det faste forsamlingslokalet 
til Furuset Vel, i tillegg til at lokalet 
leies ut.

Solglimt driver også Vardeheim 
på Høybråten og har lang erfaring 
i bransjen. Alle leiehenvendelser 

skal skje til Solglimts nummer 22 
37 90 09 eller post@solglimt.no.

Avtalen innebærer at alle 
leietakere må forholde seg til 
Solglimt for bestilling av mat. 
Det er ikke tillatt å benytte seg 
av andre cateringselskaper 
eller å tilberede mat i stor 
skala på kjøkkenet. Solglimt 
utviser imidlertid fleksibilitet 
overfor leietakere med spesielle 
matbehov de ikke selv leverer 
– som for eksempel spesielle 
etniske menyer.

Solglimt har etablert en 
rabattordning på catering for 
Velets medlemmer.

Furuset Vel har e-postadressen: 
post@furusetvel.no

Furuset Vel har også sin egen 
 Facebook-side.

Styrets arbeid i 2022 har foregått 
som normalt med fysiske 
styremøter på Furusetheimen. 
Vi har avholdt åtte styremøter i 
2022.

Styret har i 2022, som i de 
foregående årene, hatt en 
kollektiv ledelse bestående av 
Jon Ruder og Vidar H. Noreng. 
Jon Ruder står formelt oppført i 
Brønnøysundregisteret som leder 
av Furuset Vel.

Ansvaret for møteinnkalling, 
møteledelse og møtereferat har 
vært fordelt mellom Vidar og Jon.

 

Styret
Ledelse Jon Ruder  
 og Vidar H. Noreng
Kasserer Solveig  
 Hammershaug
Medlem Anne Cathrine  
 Reppen
Medlem Siri Fedje
Medlem Hege Ajer Petterson
Medlem Rune Gjelberg
Medlem Ingolf Sjøberg

Valgkomiteen
Medlem Ingolf Sjøberg

Revisorer Christian Svensson 
 og Per Mathisen

Styret 2022
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Alltid oppdatert – og en viktig støttespiller!
Vi oppfordrer samtlige av Furuset Vels medlemmer til å abonnere på Akers Avis  

Groruddalen. Sjekk abonnementsløsninger på www.groruddalen.no 



Beboerparkering
I Bydelsutvalget ble det 16. februar 
2023 vedtatt (mot Rødt, FrP og 1 
uavhengig sine stemmer) å innføre 
beboerparkering på Furuset. 

Disse veiene blir omfattet av 
vedtaket:
• Micheletveien
• Furusetveien
• Furuset Allé
• Grorudveien
• Ulsholtveien
• Gransdalen
• Kaiekroken
• Lerkeveien
• Soleglad

Bakgrunnen er denne: Mange i 
området vårt opplever problemer 
med fremkommelighet, 
fremmedparkering og bruk av 
veiene til næringsparkering. 
Furuset Vel støttet i sin tid 
et forslag om utredning av 
ordningen med beboerparkering 
etter at dette var oppe på et 
beboermøte på Furusetheimen. 
Formålet med innføring av 
beboerparkeringsområder er å sikre 
best mulig tilgjengelighet til offentlige 
parkeringsplasser for de som bor i 
Oslo. Ordningen skal også redusere 
arbeidsreiseparkering og dermed 
bedre miljøet og luftkvaliteten.

I desember 2022 ble det vedtatt i 
bystyret å differensiere satsene for 
beboerparkering for indre og ytre 
by. Alna vil derfor få lavere sats enn 
tidligere for denne ordningen. Se 
bymiljøetatens nettsider for aktuelle 
satser.

Utbyggingssaker 
I Soleglad 4 har utbygger fått 
klarsignal til videre bygging. Vi 
ser nå at det foregår arbeider 
på bygget, men forundres over 
størrelsen og om alle grep 
byggherre foretar seg tilfredsstiller 
regelverket, blant annet at de 
omgjør volum beregnet på garasje 
til boligareal. Furuset Vel v/
styremedlem Hege Ajer Petterson 
følger opp saken fra vår side i 
samarbeid med medlem Egil 
Mongstad. 

Furuset Vel prøver 
generelt å opprettholde sin 
‘vaktbikkjefunksjon’ mot 
hyblifisering av området vårt 
og generelt være ‘på’ når det 
gjelder byggesaker. Med hensyn 
til Furusetveien 3 og det arbeidet 
som foregår der, har vi vært - og 
er - opptatt av å hindre etablering 
av innkjøring fra Ulsholtveien 
(grusveien). Så langt har vi lykkes i 
dette.

Furuset Vel sier nei
Industrifeltet langs Professor 
Birkelands vei kan vokse ytterligere 
dersom Mr. Pukk får viljen sin. 
Det håper verken Furuset Vel eller 
naboene at de får. 

Saker der vellet er  
engasjert
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Vårt medlem Jan Hall bor bare et 
steinkast unna Mr.Pukk, som henter 
og leverer ut steinmasser. Dette 
fører til mye støv og støy. 

– Vi flyttet inn i 1985, men i løpet 
av disse årene har trafikken blitt 
mangedoblet. Det kjører lastebiler 
inn og ut hele døgnet. Veien er i 
utgangspunktet smal, så når vinteren 
kommer blir det fort kaos, påpeker 
Hall til Akers Avis/Groruddalen.  
– I de verste tilfellene har lastebiler 
blitt stående fast på tvers av veien. 
Da kommer beboerne seg verken 
inn eller ut. Blir vinduer eller dører 
stående åpne om sommeren, 
kommer også mye av støvet inn. 

Furuset Vel og Groruddalen 
Miljøforum er svært skeptiske 
til den planlagte utbyggingen. Vi 
peker blant annet på at Professor 
Birkelands vei allerede er svært 
trafikkert, med nærmere 10.000 
bilpasseringer i døgnet og at det er 
mye kjøring til anlegget på kvelds- 
og nattetid, og i helgen.

Områdeløft Furuset
Furuset Vel er representert i 
styringsgruppen for Områdeløft 

Furuset v/Vidar H. Noreng. Øvrige 
medlemmer i styringsgruppen er 
Furuset Idrettsforening, Furuset 
skole ved FAU, Bydelsmødrene, en 
representant fra borettslagene på 
Furuset, en ungdomsrepresentant 
og en politisk oppnevnt. BU-
leder Mari Morken er leder av 
styringsgruppa.

En av de sakene som har opptatt 
styringsgruppa er den nye 
skolebehovsplanen. Her kommer et 
utdrag av styringsgruppas uttalelse 
til Bystyret i Oslo: 

Vi er bekymret!
De nærmeste årene skal det bygges 
flere hundre nye leiligheter på 
Furuset og i nærområdet.  Det 
er derfor med stor bekymring 
styringsgruppa for områdeløft 
Furuset har gjennomgått 
Utdanningsetatens reviderte 
forslag til skolebehovsplan. I planen 
foreslås at ferdigstillelse av ny skole 
i Verdensparken, som erstatning 
for dagens Furuset skole, utsettes 
til 2031. En slik utsettelse betyr at 
eiendommen etter Gran skole blir 
stående uten fornuftig permanent 
bruk i nærmere 10 år. Eiendommen 

ligger brakk og bærer per i dag preg 
av forslumming, og behovet for 
tiltak er akutt.

Uten ny skole ingen 
områdeutvikling
Furuset er fortsatt den delbydelen 
i Bydel Alna som skårer lavest på 
de aller fleste levekårsvariablene. 
Mange foreldre er bekymret for 
barnas skolegang. Utrygghet blir 
framhevet som en utfordring av 
mange, og det er bekymring for økt 
kriminalitet blant ungdom. 

Fraflytting fra området er fortsatt 
et stort problem i arbeidet for å 
skape et stabilt og godt bomiljø. 
Mange unge familier trives godt 
mens barna går i barnehagen, men 
«frykter for framtida» og velger 
å flytte fra Furuset før barna skal 
begynne på skolen.  
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En ny barneskole i Verdensparken 
vil utgjøre en vesentlig del av det 
pågående områdeløftet på Furuset. 
Uten den nye skolen får man i 
realiteten ingen områdeutvikling.

Vi ønsker oss et stabilt og trygt 
bomiljø med framtidshåp
Den planlagte skolen vil få sentral 
beliggenhet med kort og trygg 
skolevei fra 13 borettslag/sameier 
og den gamle villabebyggelsen på 
Furuset. Eiendommen er allerede 
regulert til skoleformål, så gjennom 
koordinert innsats mellom alle 
berørte etater/foretak og Bydel Alna 
burde en ny skole forholdsvis raskt 
kunne være på plass.

Dette vil, sammen med 
gjennomføring av et sett med tiltak 
innenfor de tre delprogrammene 
oppvekst og utdanning, sysselsetting 
og nærmiljø, bidra til et mer stabilt 
og trygt bomiljø med framtidshåp.

Stolthet over egen skole
Vi ønsker at elever og foresatte i 
større grad enn de gjør på dagens 
Furuset skole skal føle stolthet 
over egen skole. En ny og moderne 
skolebygning vil i langt større grad 
gi rom for aktiviteter og moderne 
samhandlingsløsninger, både i 
og utenfor skoletiden. Dette vil 
øke attraktiviteten og være et 
tydelig signal om at storsamfunnet 
satser på Furuset. Vi mener en 
moderne skole i Verdensparken 
øker muligheten for at folk blir 
boende, fordi tilhørighet til skolen 
og til lokalområdet er en nøkkel til 
samhold og trivsel for både barn og 
voksne. I tillegg vil det å ha en skole 
som kan brukes av hele nærområdet 
være et stort løft, hvor det er 
muligheter for samlokalisering 
av ulike tjenester og tilbud. Ikke 
minst kan skolen bli et sted å være 
etter skoletid, med flerbrukslokaler 
for aktiviteter for barn og voksne 
innenfor kultur og idrett. 

Vi mener at det er viktig med en 
skole som i større grad innbyr 
til fysisk aktivitet i nærområdet, 
noe som fremmer bedre helse. 
Beliggenheten i Verdensparken vil 
gi et bedre uteområde og større 
tilgang til friluftsaktiviteter for 
skolens elever enn det området 
rundt den eksisterende Furuset 
skole kan tilby i dag.

En ny skole vil virke attraktiv 
for lærere å søke seg til. Bedre 
fasiliteter for ansatte og bedre 
læringsarenaer for elevene vil bidra 
til et godt lærings- og arbeidsmiljø. 

Lokalmiljøet på Furuset ber om at 
Bystyret i Oslo sørger for at planene 
for ferdigstilling av nye Furuset skole 
i Verdensparken settes til oppstart 
av skoleåret 2025.

Ovennevnte uttalelse støtter opp 
om driftsstyret ved Furuset skole 
sine innsendte høringsuttalelser av 
23.mai 2018 og 24. august 2021, 
samt Bydel Alna sin uttalelse av 
10. juni 2021, sak 55/21.

Vi vil også fremheve mulighets studien 
av juni 2021 utført av Landskap+ på 
oppdrag fra Furuset Idrettsforening 
i samarbeid med Furuset Vel, 
Alnaskolen, FAU på Furuset skole og 
OBOS Prosjekt. Denne er ment som 
et innspill til og inspirasjon for videre 
arbeid og gjenspeiler hva lokalmiljøet 
ønsker for videre utvikling av 
området omkring skoletomten i 
Verdensparken. 

Med vennlig hilsen
Styringsgruppa 
for Områdeløft Furuset

Miljølokk over E6 ved Furuset 
– et miljø- og byutviklingsprosjekt
Tverrpolitisk enighet,  
men ingen ting skjer!
Foran Stortingsvalget i 2021 var 
Furuset Velforening sammen med 
Ellingsrud Velforening, Furuset 
Idrettsforening, Groruddalen 
Miljøforum og Naturvernforbundet 
i Groruddalen pådrivere for en 
spørreundersøkelse som viste at 
samtlige politiske partier går inn for 
etablering av et miljølokk.

Miljølokket over E6 ved Furuset 
skal knytte Furusetområdet direkte 
til Østmarka. Det skal bidra til nye 
boliger, flere arbeidsplasser og ikke 
minst heve livskvaliteten til mange 
tusen innbyggere, som i dag bor og 
arbeider i rød støysone med mye 
forurensning. 

Planen om miljølokk har i flere år 
vært en kasteball mellom stat og 
kommune. 

Et miljølokk over E6 ved Furuset vil i 
vesentlig grad bidra til en grønnere 
byutvikling i denne delen av byen. 
Miljølokket har vært diskutert og 
planlagt i mange år, faktisk helt fra 
1972. Tiden er inne for å få miljø-
lokket finansiert og bygget. Nå må 
ventetiden være over! 

Opp gjennom årene har det ikke 
manglet på løfter og planer om 
miljølokket. Tidligere statsminister 
Jens Stoltenberg var på Furuset i 
2005 og proklamerte at miljølokket 
på Furuset skulle bygges, men 
ingenting er skjedd til tross for at 
Stoltenberg var statsminister i to 
perioder.

I 2014 la Plan- og bygningsetaten 
(PBE) i kommunen fram 
planbestemmelser for 
områderegulering for klimaeffektiv 
byutvikling på Furuset. Planen skulle 
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styrke den blågrønne strukturen 
på Furuset og miljølokket over E6 
var med i planen. PBE mente at det 
kunne etableres boliger og annen 
støyfølsom virksomhet med fasader 
og uterom mot lokket. Det ble lagt 
til grunn en hovedsykkelvei på 
miljølokket, og Karihaugveien kunne 
etableres med fire kjørefelt når 
miljølokket var etablert.

Miljølokket på Furuset er omtalt 
i Oslopakke 3-avtalen fra 2016. 
Her heter det at dette er et 
viktig prosjekt «med betydelig 
byutviklingspotensiale». Derfor er 
det viktig at «planarbeidet fortsetter 
for å sikre god prosjektfremdrift», 
heter det også i avtalen. Denne 
fremdriften har vi dessverre ikke 
sett noe til – tomme ord slik vi etter 
hvert har hørt så mange ganger.

Oslo kommune vedtok i 2016 
områderegulering for miljøvennlig 
og klimaeffektiv byutvikling på 
Furuset. I reguleringen er det åpnet 
for å etablere et miljølokk over 
E6. Hensikten med miljølokket er 
å fjerne motorveien som barriere, 
redusere støy og lokal forurensning, 
samt gi plass til 700 nye boliger.

Områdereguleringen ble godkjent 
av det daværende Kommunal- og 
moderniseringsdepartementet 
3. oktober 2017. Departementet 
la til grunn at spørsmålet om 
miljølokket måtte avklares i den 
kommende detaljreguleringen.

Oslo bystyre vedtok enstemmig i 
mars 2018 at byrådet i Oslo skulle 
bruke sin «sentrale rolle i den 
løpende styringen av Oslopakke 3- 
avtalen for å sikre finansiering for 
detaljplanarbeidet for lokk over E6 
på Furuset».  Heller ikke dette er det 
blitt noe av.

Kanskje Norges mest trafikkerte 
veistrekning
E6 ved Furuset er kanskje Norges 

mest trafikkerte veistrekning med 
mer enn 100 000 passeringer av 
kjøretøy pr. døgn. Det er selvsagt at 
det er et behov for et miljølokk her. 

Furusetområdet er under utbygging 
med mye betong, asfalt, høye 
bygninger, fortetting og mindre 
grønt, lys og luft. Det ligger an 
til en ytterligere forringelse av 
bomiljøene. 

Miljølokket er et 
byutviklingsprosjekt for å skape 
bedre og grønnere bomiljøer i 
et område av byen med en del 
utfordringer. Det grønne skiftet 
må også gjelde for Furuset og 
miljølokket må bygges så fort 
som mulig. Det er nok med 50 års 
ventetid.

Tennisbanen på Leker`n
Den nyoppussede tennisbanen på 
Leker’n i Grorudveien 95 kan brukes 
og interesserte bes melde seg inn 
i Facebook-siden «Tennisbanen på 
Leker’n» for å skaffe seg nødvendig 
info rundt bruken av banen og få 
koden på låsen til tennisbanen.

Søknad til BYM
Styret v/Jon Ruder og leietaker og 
revisor Christian Svensson har sendt 
en søknad til BYM om å redusere 
fartsgrensen fra 50 til 40 km/t i 
boligområdet fra Tingstad i Prof. 
Birkelands vei og videre mot Grorud 
stasjon. 

Aktiviteter på Furusetheimen
Arbeidet med forvaltning, drift og 
vedlikehold av Furusetheimen er 
sentralt i Furuset Vels virksomhet. 
Furuset Vel har et eget husstyre 
med hovedansvar for drift og 
vedlikehold av Furusetheimen. Det 
sittende husstyret består av Anne 
Cathrine Reppen og Siri Fedje. 
Furuset Vel v/kasserer Solveig 
Hammershaug er også aktiv og helt 
sentral i arbeidet med på å søke 
midler for videre oppgraderinger av 

lokalene våre slik at Furusetheimen 
innvendig og utvendig kan fremstå 
som et innbydende og attraktivt 
lokale for utleie og bruk for 
medlemmene. 

I 2021 pusset vi opp siderommet 
til storsalen med nye vinduer, ny 
utgangsdør og nytt gulv slik at det 
fremstår mer innbydende og egnet 
til også å oppholde seg i, i tillegg til 
at vi lagrer stoler og skap der. I løpet 
av 2022 har vi engasjert Grorud 
Håndverkerservice til maling og 
oppgradering av inngangspartiet 
fra inngangsdøra og helt opp til 
leiligheten, pluss reparasjon av 
lister og ødelagte fliser. De har også 
pusset opp rommet nede utenfor 
toalettene, montert nye lister og ny 
dør til herretoalettet. Garderoben 
har fått nytt gulv, ny maling og 
nye garderobeknagger. Grorud 
Håndverkerservice skal i første 
halvdel av 2023 også installere 
nye panelovner i hovedsalen, en 
beslutning tatt i 2022. 

I 2022 tok vi også en beslutning 
om installasjon av røykvarslere/
brannvarslere i hele bygget, 
inkludert leiligheten og 
musikkrommet. Vi aksepterte et 
anbud fra Ing. Pettersen og har 
nå installert et funksjonelt og 
enkelt anlegg som varsler brann/
røykutvikling med lokal alarm og 
SMS til ansvarlige personer. Hvis 
vi på et senere tidspunkt ønsker 
varsling til et vaktselskap, er det 
også mulig. Betjeningspanel m/
avstillingsknapp og laminert 
infoplakat finnes rett innenfor 
inngangsdøra. Totalt fins det 10 stk. 
detektorer i hele bygget.
Oppgraderingsarbeidet er 
delfinansiert med bomiljøtilskudd 
fra Oslo kommune.

Tritonos Gruppen har i 2022 
installert bluetooth i lyd/bilde-
anlegget vårt. Vi har også fått 
installert fiber fra Homenet i 
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Furusetheimen (2021). Navn på 
nettet og passordet er hengt opp 
diverse steder i hovedsalen.

I 2021 ble det innkjøpt to 
sandkasser fra Felleskjøpet. Den 
ene er plassert ved stien mellom 
Ulsholtveien og Furuset allé, 
den andre i Gamleveien ved 
Bratzbakken. Den tredje står i 
Lerkeveien øverst i stien ned til 
Leker’n (2021). Beboerne må 
fylle disse selv. Grus er også i år 
bestilt fra Mr. Pukk og ligger på 
Furusetheimen. Vi har dessverre 
fått melding om at innholdet 
i gruskassene i Lerkeveien og 

Ulsholtveien i løpet av vinteren er 
blitt stjålet (!). 

Styret avholdt «minirusken» på 
Furusetheimen mandag 29. august 
kl. 18.00 med rydding av utelager og 
lager under trappa. 

Furuset Vel var ellers representert 
på Lysvandringen 13. oktober.

Til søknad om midler til St. Hans-fest 
i Grorudveien 95 ble det bevilget 
kr. 10 000 og til søknad om midler 
til Rusken VÅR / HØST 2022 ble det 
bevilget kr 25 000.

Kino
Til søknad om midler til å arrangere 
barne- og ungdomskino på Furuset 
Vel ble det i 2022 bevilget kr 25 000 
fra Bydel Alna. Det er laget program 
etter gammel mal fra da det var 
aktiv kinodrift på Vellet. Denne er 
distribuert til skolene i området. 
Kinoen vil totalt ha 8 visninger, to 
før jul og seks etter jul. Så langt har 
tiltaket blitt tatt godt imot og flere 
av visningene har vært helt fulle. 
Før jul var dessuten hele Furuset 
Skole og noen barnehager på besøk 
i passende grupper for å se julefilm 
og spise pepperkaker. Styret synes 
det er veldig hyggelig at huset blir 
brukt på denne måten. Det er viktig 
å gjøre Furusetheimen synlig for 
nye generasjoner. Ansvarlige hos 
oss er Hege Ajer Petterson og Ingolf 
Sjøberg. Styremedlemmer hjelper til 
ved behov.

Jule- og jubileumskonsert  
med Akksang
Velmedlem Åse Karin Hall i koret 
Akksang lanserte i fjor høst 
muligheten for å arrangere en felles 
jule- og jubileumskonsert med 
Furuset Vel på Furusetheimen. 
Dette ble gjennomført lørdag 
10.desember med gode bidrag 
fra lokale krefter på scenen og et 
godt oppmøte i salen. Akers Avis 
spanderte en helside på saken. 
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Akksang åpnet julekonserten og jubileumsfeiringen med sin dirigent Olav Knutsen.

De fleste fra styret i Furuset Vel var med på festen.

Fra venstre: Torill Solheim, Else Solheim Rosenberg  
og Leif Solheim hygger seg med deilig jubileumskake!

Flinke musikanter som bidro til en vellykket fering og fest!

Tapas fristet etter at konserten var unnagjort. - Man blir 
sulten av å spille, sier pianist Sten Erland Hermundstad.
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Akksang er et kor der flere av 
medlemmene bor i området. Festen 
åpnet med en julekonsert ved koret 
og deres dirigent Olav Knutsen. 
Publikum fikk servert en herlig 
blanding av klassiske julesanger og 
julesanger «the american way». 

Ikke før hadde koret avsluttet, 
så kom Vilde Hall, som sammen 
med venninnene Ida og Kristine i 
sanggruppen Fulminare ytterligere 
bekreftet de musikalske talenter 
i velforeningen - og forresten satt 
Vildes mor, Åse Kari Hall, ved pianoet.

Og det kom mer. Sten Erland 
Hermunstad satte seg ved pianoet, og 

Lyst til å spille 
tennis?

Vil du  
spille tennis  
på Leker´n  

i Grorudveien 
95?

Ta kontakt med  
Hege Ajer Petterson  

på tlf. 930 29 871

hans bedre halvdel, Monica Hovland, 
tok fatt i mikrofonen. Dermed en ny 
åpenbaring av musikalsk talent på 
Furuset. De fremførte blant annet 
«Just a closer walk with thee» til den 
helt store gullmedaljen.

Konserten ble avsluttet ved at 
Furuset Vels leder Jon Ruder, sang  
«O  helga natt». Intet øye var tørt.

Deretter var det juletapas fra 
Solglimt og jubileumskake. Unge og 
gamle velmedlemmer satte stor pris 
på arrangementet.

Endelig var Kom deg ut-dagen 
tilbake!
Alnaskolen har lang tradisjon for å 
bidra til Kom deg ut-dagen, og i år 
var intet unntak. Mange frivillige 
ungdommer har spilt en sentral rolle 
i oppriggingen og gjennomføringen 
av aktivitetsdagen. Gevinsten av den 
innsatsen som legges ned er mange-
delt. For det første får folk som 
kommer innom en uforglemmelig 
dag med aktivitet og hygge, for det 
andre får ungdommene verdifull 
erfaring som de kan ta med seg 
videre i livet. Dette sier Rune 
Gjelberg, prosjektkoordinator i 
Furuset Idrettsforening, leder av 
Alnaskolen og styremedlem i Furuset 
Vel til Akers Avis/Groruddalen.
Sammen med representanter fra 
Den norske turistforening, har 
Alnaskolen hovedansvaret for 
aktivitetsdagen. – Kom deg ut-
dagen betyr veldig mye, fordi det 
er en fint organisert aktivitetsdag 
utendørs på vinteren. Vi har mange 
arrangementer på sommeren, men 
relativt få på vinteren. For mange blir 
det første gang med vinteraktivitet, 
som det å stå på skøyter, sier han.

Like ved Furuset Forum var det 
rigget opp til mange aktiviteter. 
Fra høyttalerne ble det spilt god 
musikk og ved bålpannene til 
Furusetspeiderne kunne man grille 
pølser og pinnebrød. Speiderleder 

Gunnar Hirsch deltok aktivt og synes 
det var utrolig gøy at så mange 
koste seg her.

Mari Morken, leder for Alna 
bydelsutvalg hadde med seg 
hele familien sin og understreker 
viktigheten av et slikt arrangement 
for lokalmiljøet. Hun synes det er 
artig med så mange spennende og 
viktige samarbeidsaktører.

Inga og Even Sveens minnefond
Minnefondet forvaltes av Akers Avis, 
Furuset Vel og Furuset Idrettsforening 
representert ved Hjalmar Kielland, 
Eva Rueslåtten og Vidar H. Noreng.

Avkastningen på kapitalen skal 
blant annet gå til å støtte opp under 
ungdom som tar initiativ og ansvar i 
lokalmiljøet eller aktiviteter og tiltak 
som på positive måter bidrar til å 
utvikle miljøet på Furuset.

Det ble ikke foretatt utbetalinger 
fra fondet i 2022. Saldoen på 
minnefondet er ved utgangen av 
2022 på kr 122.428, - 

Takk til
Furuset Vel takker Bydel Alna og 
Oslo kommune v/Bymiljøetaten for 
viktige finansielle bidrag og et godt 
samarbeid i året som har gått.
Vi vil også takke mange lokale 
organisasjoner for et godt samarbeid 
om viktige saker. Styret i Furuset 
Vel takker alle aktive medlemmer 
for den innsatsen de har gjort 
gjennom året. Styret ønsker å 
bedre kommunikasjonen med 
medlemmene. For å lette denne er 
det fint om nye e-post-adresser og 
endringer sendes til Furuset Vel ved: 
vnoreng@online.no.

Til slutt en spesiell takk til Akers Avis 
Groruddalen for godt samarbeid 
med stort engasjement og god 
dekning av lokalt stoff som er viktig 
for våre medlemmer og beboerne 
på Furuset.



11

Bilder fra Kom deg ut-dagen på Furuset!
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Inntekter 2022 2021 Budsjett 2022 Budsjett 2023 
Kontingenter 24 000 20 250 35 000 25 000 
Leieinntekter 320 700 247 812 270 000 350 000
Renteinntekter 2 201 247 500 2 000
Gaver/frivillighets/vellenes fellesorg 60 000 5 938 60 000 15 000
Norsk tipping 5 257 11 372 10 000 6 000
O.Kristoffersen Bingodrift AS 107 371 92 422 100 000 110 000
Moms-Kompensasjon 80 893 62 356 60 000 86 000
Gjensidige, kundeutbytte 6 198 6 442 6 500 6 300
Bomiljø-og spillemiddeltilskudd 77 800 88 000 250 000 245 000
Moms kompensasjon Lekern 0 268 157 0 0
Diverse 38 705 0 12 000 0 
Sum inntekter 723 125 802 996 804 000 850 300 

  Kostnader 2022 2021 Budsjett 2022 Budsjett 2023 
Lekern OBOS Prosjekt 0 6 652 0 0
Skatter og kommunale avgifter 62 553 59 976 70 000 70 000
Forsikringer 56 524 52 644 55 000 58 000
Elektrisk,strøm 144 598 113 742 130 000 165 000
Vedlikehold bygning 277 658 207 699 250 000 290 000
Renhold 23 106 11 200 50 000 30 000
Strøsand/snøbrøyting ved velhuset 11 597 5 065 20 000 16 000
Container/rusken 6 660 0 12 000 3 000
kontingenter andre forreninger 4 285 5 394 6 000 4 500
Heis-og brannkontroll-rep 7 213 7 750 4 000 7 500
Annonser 6 255 5 581 10 000 6 650
Innkjøp innbo mv 34 979 0 50 000 35 000
Betalingsgebyrer 632 344 1 000 650
Gaver 2 548 0 1 000 2 000
Telenor-internett 12 655 15 634 15 000 13 000
Trykksaker 13 544 0 0 10 000
Andre driftsutgifter 114 292 47 162 100 000 115 000
Kontorrekvista 972   0 3 000
Porto 380 0 0 1 000
Tilbakebetalt forskuddsbetalt leie(corona) lt fest 7 950 129 750 10 000 0 
Sum kostnader 788 401 668 591 784 000 830 300 
Nedskriving anleggskostnader 20 000 20 000 20 000 20 000 
Kostnader inkludert nedskrivninger 808 401 688 591 804 000 850 300 
RESULTAT -85 276 114 405 0 0 
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Balanse
Balanse  31.12.2022 31.12.2021 
Eiendeler  
Anleggsmidler  
Furusetheimen 417 880 
Nedskriving 2021 -20 000 397 879 417 879 
   
Omløpsmidler   
Forskuddsutbetalt forsikring  0 0
DNB driftskonto  229 943 497 079
DNB sparekonto  345 480 143 280
Depositumkonto  1 13 149
Kasse  0 0 
Sum omløpsmidler  575 424 653 509 
Sum eiendeler  973 312 1 071 388  

  

  Egenkapital og gjeld    
Egenkapital  
Kapital pr. 01.01.2021 1 058 588 
Årets resultat -85 276 1 058 588 944 183 
  
Gjeld  
Depositum  0 12 800  
Sum gjeld og egenkapital  973 312 1 071 388  

  Oslo, 31. januar 2023
  Revidert:

 Per Mathisen Christian Svensson Solveig Anny Hammershaug
 (Revisor) (Revisor) (Kasserer)
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Furuset Vel i samarbeid med Furuset Idrettsforening, Alna-
skolen og Furuset Bibliotek og Aktivitetshus (FUBIAK) og  Furuset 
menighet inviterer Furusetbeboere i alle aldre, borettslag, 
 foreninger m.m. til å være med på å rydde søppel langs veiene, 
tur- og gangveinettet og friområdene på Furuset.

Engasjer hele familien, inviter naboen og bli med på å rydde opp 
i grøftekanter og skråninger utenfor der du bor eller holder til.

Dersom du / dere ikke har søppelsekker eller engangshansker, 
kan dette hentes på Furuset Forum og Furusetheimen fra  
kl. 15.30. Fulle sekker kan leveres på de samme stedene.

ARRANGØRER: Furuset Vel, Furuset Idrettsforening, Furuset 
Menighet og Furuset Bibliotek og Aktivitetshus (FUBIAK).

Vel møtt!

Med vennlig hilsen Styret i Furuset Vel

Gjør en innsats for trivsel og et bedre miljø – gjør det trivelig å bo på Furuset og Gran!

Bli med på årets RUSKENAKSJON 
torsdag 20. april fra kl. 17.00

Digital tilgang inkludert!

www.groruddalen.no
Tlf. 22 91 88 20

Hvorfor forfaller Teisen gård?   Leder side 4
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Hjertevarme; Trøste og Bære barnehage på Jeriko er inne i sin andre hjerteuke. Smårollingene 
har i denne perioden ekstra stort fokus på å være snille og greie. Blant annet må alle barna stå i hjertekroken, 
og der må de bli stående helt til de andre barna har fått sagt en fin ting om dem og sunget for dem. 

Røli trakk seg   
fra Aps valgliste
Alna Ap har valglisten klar, og denne 
gang uten veteranen Knut Røli.

Gården på Teisen
«råtner på rot»
Samtidig mangler nærmiljøet 
møteplasser og kulturscener. 

Nå bygges  
bydelshuset 
på Grorud

To tap for
Ammerud
De gikk ut i hundre, men det 
gikk ikke veien for Bryan 
Battle og Ammerud.

Hong-suksess
i badminton
Søskenparet Aimee og 
Mathias Hong fra Haugerud 
badminton imponerte i NM.  

Side 10 Side 8 Siste

Sporten
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Sporten

Bydelene i Groruddalen

På nettsidene www.oslo.kommune.no/barnehage 
finner du mer informasjon om barnehagetilbudet 
og kan sende inn søknad.    Se også side 9

Søknadsfrist for barnehagestart i august 
eller september er 1. mars

Søk barnehageplass
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